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gevoegde 

Commissie de revu? 
de volgende alge-

Ik moge Uw aandacht vragen voor het hierbij 
verslag van de tweede vergadering van de 

Intergouvernementele Commissie voor de Europese Vrij
handelszone, welke op 28 en 29 november j.1. in Parijs 
werd gehouden. 

Nu de eerste twee vergaderingen van de Inter
gouvernementele Commissie achter de rug zijn en nage
noeg 'alle problemen eenmaal in deze 
zijn gecasseerd, zou ik hieraan nog 
mene opmerkingen willen toevoegen. 

Het is mijn overtuiging dat de procedure welke 
totnogtoe bij de besprekingen gevolgd werd, de juiste 
is en dat de wijze waarop de problemen thans worden aan
gepakt de grootste mogelijkheid biedt, dat de kansen 
die voor de totstandkoming van een Vrijhandelszone 
bestaan op maximale wijze worden benut. 

Bevestigd is dat de consultaties tussen de Zes, 
zowel in de Interim Commissie als tijdens de voorbe
sprekingen van'dé ministers, hun nut hebben afgeworpen. 
Enerzijds zijn nl. de tegenstellingen tussen de partners 
van de Zes hierdoor verkleind of althans in een mildere 
vorm gegoten, anderzijds bevordert de coördinatie van 
de standpunten der zes landen het soepele verloop der 
besprekingen in het grote gezelschap van de Intergouver
nementele Commissie. 

Daarbij komt dat de Britse Minister Maudling de 
vergaderingen totnogtoe op voortreffelijke wijze leidt. 
Met ;root inzicht en de nodige souplesse weet deze de 
discussies in goede banen te leiden en de juiste sfeer 
te bewaren. 

Hoewel het uiteraard te vroeg is om van meer 
substantiële conclusies te kunnen spreken, kan wel worden 
gezegd, dat reeds enige voortgang werd geboekt op con
crete onderdelen en dat op verschillende punten 

Le Heer Voorzitter van 
de Ministerraad ̂ e 
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de standpunten belangrijk dichter tot elkander zijn 
gebracht. 

Op de "hard core" van de meeste problemen 
zal echter pas in de volgende vergaderingen dieper 
worden ingegaan. Van half januari af zullen de minister 
de bespreking der problemen in een tweede ronde aan
vangen". Dit zal op basis geschieden van studies van 
experts - die daartoe thans mandaten hebben ontvangen -
en aan de hand van voorstellen van Minister LIaudling 
zelf, die over een aantal kwesties van overwegend 
politiek, karakter langs informele weg met de meest 
betrokken partijen overleg zal plegen. 

Tot slot moge ik nog een opmerking maken over 
de Franse positie. Veel zal in de komende maanden af
hangen van de Engels-Franse betrekkingen in het wijde
re politieke vlak. Uit de houding van Staatssecretaris 
Faure tijdens de laatste vergadering viel echter duide
lijk op te maken dat de recente moeilijkheden in ver
band met de wapenleveranties aan Tunesië de instelling 
van Frankrijk tegenover de Vrijhandelszone niet hebben 
verslechterd. Het is mijn indruk dat Staatssecretaris 
Faure - in tegenstelling tot de Franse ambtenaren 
welke de besprekingen totnogtoe voerden een ernstige 
poging wenst te doen om tot een oplossing van de in 
het bijzonder voor Frankrijk zo moeilijke problemen 
met betrekking tot de Vrijhandelszone te geraken. 

DE STAATSSECRETARIS VAIT BUITENLANDSS ZAKEN 

f/ 
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Belangrijkste resultaten van de vergadering 
van de Intergouvernementele Commissie op 
28 en 29 november 1957. 

De belangrijkste conclusies van de vergadering van 
de Intergouvernementele Commissie op 28 en 29 november 
jl. zijn de volgende: 

a. Harmonisatieproblemen. 

Overeengekomen werd, dat met betrekking tot 
de sociale harmonisatie voorlopig de drie bepalingen, 
welke ook in het EEG—verdrag zijn neergelegd, nader 
in ogenschouw zullen worden genomen, t.w. de rege
ling voor de gelijke beloning van mannen en vrouwen, 
de regeling voor de overuren en de regeling voor 
gelijkheid van betaalde vacanties. Gewezen is op 
het probleem, dat een aantal regeringen moeilijk op 
deze punten positieve verplichtingen op zich kunnen 
nemen, omdat niet zij, doch uitsluitend de vakver
enigingen in overleg met de werkgevers terzake be
slissingen kunnen nemen. Zowel om deze reden als 
ook ten behoeve van andere moeilijkheden, welke over 
de sociale harmonisatie kunnen rijzen, werd van som
mige zijden de gedachte van een klachtenprocedure 
geopperd. Minister Maudling zal terzake met nadere 
voorstellen komen. 

b. Betalingszaken. 

Eind december zal het EBÜ-beatuur een rapport 
uitbrengen over de mogelijke consequenties van de 
totstandkoming van de Vrijhandelezone voor het inter— 
Europese betalingsverkeer. Op de eerstvolgende ver
gadering zal dit rapport in tegenwoordigheid van de 
heer Calvet, ae voorzitter van de Managing Board, 
worden besproken. 

c. Kolen en staal. 

Besloten werd, dat de kolen- en staalproblemen 
in een afzonderlijke werkgroep behandeld zullen wor
den. De heer Maudling zal met de meeste geïnteres
seerde partijen nog contact opnemen over de te volgen 
procedure en het moment van aanvang van het werk. 

d. Nucleaire produkten. 

Besloten werd, dat de afbraak-voor de nucleaire 
produkten sneller zou kunnen geschieden dan voor an
dere produkten. Voorlopig wordt het werk in verband 
met de vrijmaking van deze produkten aan de OKES-
Commissie overgelaten. Te zijner tijd zullen de 
OEES-Corranissie en Euratom-Commissie gezamenlijk een 
rapport kunnen uitbrengen. 

e* Onzichtbare transacties en kapitaalverkeer. 

Aan de commissie voor onzichtbare transacties 
van de CEES is opdracht gegeven de problemen met be
trekking tot het dienstenverkeer, het kapitaalver
keer en het recht van vestiging nader te bestuderen. 
Hierbij zal moeten worden rekening gehouden met het 
besluit van de vergadering dat: 
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1) in principe het totale dienstenverkeer (exclusief 
kapitaalverkeer en recht van vestiging) moet worden 
vrijgemaakt, zij het dat dit op bepaalde onderdelen 
gepaard zal moeten gaan aan een harmonisatie van 
wetgevingen (met name verzekeringen en herverzekeringen) 

2) in het rapport over het kapitaalverkeer moet worden 
aangegeven welke voorzieningen nodig zijn opdat het 
grootst mogelijke voordeel wordt verkregen van de vrij
making van goederen en diensten. 

f. Personenverkeer. 
Met betrekking tot de problemen inzake het personen

verkeer zal de heer Maudling zelf met de meest betrokken 
partijen contact opnemen en t.z.t. met een voorstel ko
men. Van Italiaanse zijde is gesteld, dat een nadere 
uitwerking van Artikel 8 van de OEES-Conventie een 
conditio sine qua non vormt voor deelname van Italië aan 
de Vrijhandelszone, Vooral Oostenrijk en Denemarken heb
ben bezwaren geopperd. 

g. Vervoer 
De Gemengde Commissie van vertegenwoordigers van werk

groep 21 en van de Europese I.Iinisters van Transport ont
ving een nieuw mandaat waarin om voortzetting van de 
werkzaamheden verzocht wordt. Onderzocht moet worden: 
1) het probleem van tarieven en regelingen, welke de 

concurrentie kunnen vervalsen; 
2) het vraagstuk van de vrijmaking van de transport

diensten; 
3) de vraag of een gemeenschappelijke transportpolitiek 

dan «vel gemeenschappelijke regels al dan niet wense
lijk zijn. 

Vertegenwoordigers van de rl.S.G* en van de Interim 
Commissie c.q. Europese Commiscie zullen aan het werk 
deelnemen. 

h. Overgang van de eerste naar de tweede étappe. 
Over de controversiële kwestie van de overgang van 

de eerste naar de tweede étappe werd uitvoerig -gedis
cussieerd. De standpunten kwamen iets nader bijeen 
doordat op de volgende punten overeenstemming kon wor
den bereikt: 
1) Geen der landen - ook Frankrijk niet - wenst een 

"experimenteel" systeem, waarbij na vier jaar opnieuw 
wordt bezien of en op welke wijze de Vrijhandelszone 
'/ordt voortgezet. 

2) Alle landen wensen de maximale duur van de overgangs
periode vast te leggen. 

3) Alle l ; i n d e n geven er de voorkeur aan dat de afbraak 
in EEG en Vrijhandelszone zich synchroon voltrekt 
met dien verstande dat•Frankrijk de mogelijkheid 
heeft open gehouden dat het in een later stadium de 
eis zal stellen dat de' Vrijhandelszone langer moet 
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Verschil van mening bestaat nog over de belang
rijke vraag of de overgang van eerste naar tweede 
étappe slechts met eenparigheid van stemmen kan 
plaatsvinden, hetgeen Staatssecretaris Faure voor
stelt, dan wel op gemakkeiijker voorwaarden kan ge
schieden. Staatssecretaris Van der Beugel heeft 
voorgesteld, dat in de Vrijhandelszone van de eerste 
naar de tweede étappe zal worden overgegaan, indien 
de organen van de EEG beslissen dat ook de Zes de 
tweede étappe zullen aanvangen. 

i. Instituten. 
Minister Maudling heeft er voor gepleit, dat 

de instituten van EEG en Vrijhandelszone dicht bij 
elkaar gelegen zouden zijn, omdat zij nauw met elkaar 
zouden moeten werken. 

j. Overzeese gebieden. 
Op voorstel van de Zes is het probleem van de 

overzeese gebieden van de OESS-landen en de vraag of 
deze geassocieerd moeten worden aan de Vrijhandels
zone nog niet besproken. De Ministers van de Zes 
hebben besloten het probleem van de associatie van 
de overzeese gebiedsdelen nog eens in eigen kring in 
de Interim Commissie te bestuderen. Tot nog toe zijn 
de Fransen en Italianen geneigd zich tegen een asso
ciatie van de overzeese gebieden te ver(laren, ter
wijl Duitsland en Nederland de associatie juist be
pleiten. 
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